



Syrian GAR Application Hubs Applying for Income Assistance

The Ministry of Social Development and Social Innovation (MSDSI) has set up temporary application hubs in 5 locations across the Lower Mainland at settlement services agencies to support Syrian government assisted refugees (GARs) and privately sponsored Syrian refugees (PSRs) who are coming to the end of their income supports with either the Federal Government or their sponsorship group and need to apply for provincial income assistance. These Hubs will be running from December 2016 to the end of March 2017. For those in the lower mainland, appointments can be scheduled through the applicable Hub contact information provided below.

For applicants residing elsewhere (outside of the Lower Mainland), please use the standard application process by completing the online Self-Serve Assessment & Application tool at <https://www.iaselfserve.gov.bc.ca/HomePage.aspx> and ministry staff will phone within 5 business days after completion of the online application tool.

If you need help with the process, please contact the Ministry of Social Development & Social Innovation at **1-866-866-0800** or visit your local Employment & Assistance Office. Interpretation services are available. See <http://www2.gov.bc.ca/gov/content/family-social-supports/income-assistance/access-services> for more information.

MSDSI staff will go through the process to apply for income assistance, including:

- Online application
- Orientation session
- One-on-one meeting with MSDSI staff
- MSDSI will book interpreters for clients, as needed

The following are our Lower Mainland hub locations and contact information needed to book appointments with MSDSI staff for an application:

Abbotsford:

Abbotsford Community Services
2420 Montrose Ave., Abbotsford, BC V2S 3S9
Sona Korajian 604-859-7681 ext 228
sona.korajian@abbotsfordcommunityservices.com
May Rezaei 604-308-5837
may.rezaei@abbotsfordcommunityservices.com

Surrey / Langley:

Options Community Services
13520 78 Avenue, Surrey, BC V3W 8J6
604-572-4060 Ext: 1230 or E-mail at hub@options.bc.ca

Tri-Cities:

ISSofBC
#200-504 Cottonwood Ave., Coquitlam BC V3J 2R5
Phone: 778-383-1438
Call the main office number to book appointments

New Westminster:

ISSofBC
#280-610 Sixth Street, New Westminster, BC V3L 3C2
Phone: 604-522-5902
Call the main office number to book appointments

Vancouver:

ISSofBC Welcome Centre
2610 Victoria Drive office
Vancouver, BC V5N 4L2
Call 604-684-7498 (Angie ext 1600) to book appointments



مراكز تقديم الطلبات للاجئين السوريين

تقديم طلب الدعم المالي

خصصت وزارة التنمية الاجتماعية و الابتكار الاجتماعي (MSDSI) مراكز مؤقتة في خمسة مواقع مختلفة في منطقة فانكوفر و ضواحيها لمساعدة اللاجئين السوريين المكفولين من قبل الحكومة الفدرالية (GARS) او من قبل جهات خاصة (PSRs) و الذين اقتربت مدة كفالتهم المالية على الانتهاء و يريدون التقدم بطلب الدعم المالي الذي تقدمه مقاطعة بريتيش كولومبيا. ستفتح هذه المراكز ابوابها من كانون الأول 2016 إلى نهاية اذار 2017. يستطيع سكان منطقة فانكوفر و ضواحيها اخذ موعد من خلال الاتصال بالمراكز الموضحة ادناه.

للمقيمين خارج منطقة فانكوفر و ضواحيها، يرجى تقديم الطلب عن طريق الانترنت من خلال استخدام الاداة الالكترونية Self-Serve Assessment & Application من خلال الرابط <https://www.iaselfserve.gov.bc.ca/HomePage.aspx> سيقوم موظف من الوزارة بالاتصال بك خلال خمسة ايام عمل بعد استكمالك الطلب الالكتروني.

اذا كنت بحاجة الى مساعدة باجراءات تقديم الطلب، يرجى الاتصال بوزارة التنمية الاجتماعية والابتكار الاجتماعي على الرقم التالي (1-866-866-0800) او زيارة مكتب التوظيف و الدعم الخاص بك. خدمة الترجمة ستكون متوفرة لك. لمزيد من المعلومات يرجى زيارة الموقع الالكتروني <http://www2.gov.bc.ca/gov/content/family-social-supports/income-assistance/access-services>

سيقوم موظفين الوزارة بشرح طريقة طلب الدعم المالي، و التي تضمن:

- الطلب الالكتروني عبر الانترنت
- جلسة توجيهية
- لقاء فردي مع موظف من الوزارة
- ستوفر الوزارة مترجم للعملاء حسب الحاجة

فيما يلي، معلومات عن المراكز المختلفة الموجودة في منطقة فانكوفر و ضواحيها و كيفية الاتصال لحجز موعد مع موظف الوزارة

Abbotsford:

Abbotsford Community Services
2420 Montrose Ave., Abbotsford, BC V2S 3S9
Sona Korajian 604-859-7681 ext 228
sona.korajian@abbotsfordcommunityservices.com
May Rezaei 604-308-5837
may.rezaei@abbotsfordcommunityservices.com

Surrey / Langley:

Options Community Services
13520 78 Avenue, Surrey, BC V3W 8J6
604-572-4060 Ext: 1230 or E-mail at hub@options.bc.ca

Tri-Cities:

ISSofBC
#200-504 Cottonwood Ave., Coquitlam BC V3J 2R5
Phone: 778-383-1438
الرجاء الاتصال بالمكتب الرئيسي لأخذ المواعيد

New Westminister:

ISSofBC
#280-610 Sixth Street, New Westminister, BC V3L 3C2
Phone: 604-522-5902
الرجاء الاتصال بالمكتب الرئيسي لأخذ المواعيد

Vancouver:

ISSofBC Welcome Centre
2610 Victoria Drive office
Vancouver, BC V5N 4L2
الرجاء الاتصال بأنجي لأخذ المواعيد (Angie ext 1600) 604-684-7498